
課程 
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2:30 ~ 3:20PM  

課程時間 Class Time

備註

 Remark

1
兒童美勞  

Arts and Crafts

全年

whole year 

王老師

Teacher Wang
4 $30 √  

2
兒童瑜伽 

Kids Yoga

全年

whole year 

謝麗涵

Li-Han Hsieh
4 N/A √

請自備瑜伽墊。 Kids Yoga class design for helping children calm and improve their concentration as they can be stressed 

almost daily. The class starts with brief meditation followed by warm up and fun age-appropriate yoga poses end with restful 

relaxation. Please bring your own yoga mat.

3
作業輔導

Homework Club

全年

whole year 
張晶潔 5 $10 √  

4
民俗體育

Folk Sports

全年

whole year 

林裕庭 Aidan Lin

 張祐豪 Ethan Chang                

林彥亨 Anson Lin

5
yoyo $25

 jump rope $10
√

學生將以輕鬆有趣的方式學習扯鈴、跳繩等傳統民俗體育，養成保持運動習慣。團隊將在農曆新年慶祝活動中表演

。 Students will learn Chinese yo-yo/diabolo and jump rope in a fun way. The group will perform at Chinese New Year 

celebration event.

5
舞蹈

Dance

全年

whole year 

林采純

Amanda Lin
6 $30 √

韻律體操及舞蹈科班出身。藉由舞蹈肢體的律動來展現身體的故事和感受跳舞的樂趣 。Full training in dance and 

rhythmic gymnastics over years. Through the rhythm of dancing limbs, shows the story by student’s body and joy of dancing.

6
珠算

Abacus

全年

whole year 

王靖宜

Gloria Wang
6

abacus $30

 book $20
√

透過珠算的記憶訓練, 培養注意力, 增強數學邏輯思維能力，理解數字之間的關聯, 提升對數字的敏感度, 

讓孩子在學習中體會成就感。Material $50 includes abacus and textbook.

Abacus training helps children improve their concentration, boost mathematical logical thinking, understand number 

relationships, become more sensitive to numbers, and enhance their overall learning abilities. 

7

Adult

8
趣味數學

Math is Fun

全年

whole year 

唐緯韻

WeiYun Tang
8-11 $20 √

This math class is fun and challenging. Students will improve their problem solving skills and learn to present their ideas 

while mastering math skills in various areas. The class will be taught in English. For students going to grade 3, 4, 5, this math 

class will help build solid foundation for middle school math.

9
舞獅

 Lion Dance

全年

whole year 

沈健輝

David Shen
8 $50 2:30PM - 3:30PM

沈老師為體育系科班出身，教授小朋友舞獅，強調基本功的紮實和重要性，將於新年晚會上台表演和新春期間的圖

書館和社區演出。Professional grade teacher teaches Chinese lion dance, focus on basic foundation, will perform in Chinese 

New Year Celebration and Community Services.

10

Adult

11
   擂鼓

 Thunder Drum

短期訓練

workshop 

林裕庭

 Aidan Lin
11

Tuition $120

 Fee $20
3:35PM - 4:15PM

基本鼓點為台北實踐國中鄭老師原創，課程集中在八月底暑訓以及春季為主的短期訓練形式。每對鼓棒$25。 

Class will be focus on summer training and spring workshop style during the school year. Drumsticks $25 per pair.

12
   AP中文

AP Chinese

全年

whole year 

林郁翠

 Maggie Lin
9th grade above

Tuition $500

 Fee $50
11:45AM - 12:35PM

13
成人麻將

Mahjong

短期訓練

workshop 

沈尚恆

Peter Shen
Adult

Tuition $160

 Fee $10
2:30PM - 3:30PM

麻將是一項老少咸宜，宜情宜智的遊戲。最適合退休老年人的娛樂，打發時間，以牌會友。趁年輕，先學一技，有

備無患。每班最多8人。課程從12月開始以短期形式為主，每期8節課。  

Maximum 8 students per class. Courses are mainly short-term from December, with 8 lessons per session.

14
尊巴

Zumba

全年

whole year 

謝麗涵

Li-Han Hsieh
Adult N/A 1:35 PM - 2:25 PM

五十分鐘的有氧健身課程，在熱情的拉丁與各國音樂中，配合高低強度的舞蹈動作，在有趣友善的氣氛中，體驗各

種舞蹈風格，燃燒卡路里，養成窈窕體態。

A 50-minute dance fitness workout that combines Latin and international music with a mixture of low and high intensity 

moves. Students will burn calories while exploring different dance styles in a fun and friendly environment. 

Thunder Drum and AP Chinese are optional courses that can be added as additional cultural classes, so the tuition and fees are calculated additionally.

王慧茹 Hui-Ru Wang

任婕如 Jaslene Jen
√$50 

課程將引導學生製作精美的鉤針物品，如花片，小袋子，髮飾，小掛件等物。小班教學，每班最多10人，年齡限制

為十歲及以上同學、成年人。

√$40

If class is cancelled, 100% refund will be given if no other cultural class is selected.

愛迪生中文學校　2 0 2 4 - 2 0 2 5 學年文化課程及費用一覽表

CACA Edison Chinese School Cultural Activities and Fees for 2024-2025 School Year

Families who complete and pay their registration first will have their first choice of culture classes. Once it's full, students will be in either waiting list or other available cultural class.

Minimum 5 students required per class. 
For the enrollment of culture class only: $320 tuition + $35 administration fee + the material fee.

成人書法與兒童書法課程由名師周容指導，周老師曾於北愛迪生社區活動中心開設成人書法班，在美東各大書法比

賽中擔任評審，曾入選「2012年全球華人同書千字文」，作品在國父紀念館書道會書法聯展中展出，2015年於台北

耕莘文教院舉辦個展，造詣深厚。

周容

Jung Soang

全年

whole year 

書法

Calligraphy

鉤針

 Crochet
10

7

全年

whole year 


